

المحاسبون العصريون

جبل عمان ، الدوار السادس ص.ب 940668 عمان 11194 ، الاردن هاتف: 5561293 (6) 962+ فاكس : 5561204 (6) 962 بريد الكتروني: info@modern-accountants.com

February 5,2025

5 شباط 2025

**AGP International Holdings Pte** Ltd, Gas Entec Co. Ltd and Issa **Haddadin & Partners** Amman – The Hashemite Kingdom of Jordan.

شركة ايه جي بي انترناشونال هولدينجز بي تي اي ليمتد وشركة غاز انتبك لمتد وشركة عيسى حدادين وشركاه عمان-المملكة الأردنية الهاشمية

Dear Sirs,

تحية وبعد ،

# **Engagement of Our Professional Services**

1. We set forth the terms of the engagement of our office to perform the services as outlined herein for AGP International Holdings Pte Ltd, Gas Entec Co. Ltd and Issa Haddadin & Partners. for the year ending December 31, 2024

## عقد لخدماتنا المهنية

1- نبين فيما يلي بنود الاتفاق الذي سيقوم بموجبه مكتبنا بتقديم الخدمات المفصلة أدناه اشركة ايه جي بي انترناشونال هولدينجز بي تي اي ليمتد وشركة غاز انتيك لمتد وشركة عيسى حدادين وشركاه للسنة المنتهية في 31 كانون الأول 2024.

## **Audit Service:**

2. Our audit of your financial statements will be made in accordance with International Auditing Standards and will include such tests of the accounting records and such other auditing procedures as we consider necessary in the circumstances. The objective of such an audit is the expression of our opinion on whether the financial statements present fairly the financial position and the results of operations in conformity with International Financial Reporting Standards and related interpretations.

# خدمات مراجعة الحسابات:

2- سيتم إجراء تدقيقنا لقوائمكم المالية وفقا لمعايير التدقيق الدولية وعليه فسوف يشمل إجراء الامتحان اللازم للقيود والسجلات المحاسبية كما ويشمل إجراءات التدقيق الأخرى التي نجدها مناسبة. إن الهدف من هذا التدقيق هـو إبداء رأينا عن مدى إظهار القوائم المالية بعدل للموقف المالي ونتائج العمليات على أساس منتظم ووفقا لمعايير التقارير المالية الدولية والتفسيرات الصادرة عنها

Audit . Tax . Advisory

responsibility for the commission of any act, or omission to act by, or the liabilities of, any of its members.



- 3. In making our audit, we will be aware of the possibility that fraud may exist, but it should be recognized that such an audit upon to assure the cannot be relied discovery of fraud, and that it is not primarily or specifically designed and cannot be relied defalcations and other upon to disclose irregularities, although their similar discovery may result. If fraud is discovered however, we undertake to inform the appropriate senior management of the Company thereof.
- **4.** As auditors we are not responsible for the preparation of the accounts, nor for the maintenance of the accounting records of the Company.
- 5. In arriving at our opinion, we will consider the following matters which will included in our report:
- 5.1 Whether proper books of account have been maintained by the Company.
- 5.2 Whether the financial statements of the Company are in agreement with the books of account and with the financial data presented in the Board of Directors' report.
- 5.3 Whether we have obtained all the information and explanations, which we deem necessary for the purpose of our audit.
- 5.4 Whether, during the course of our audit, there came to our attention any apparent violations of the provisions of the Corporate law No. 22 for the year 1997 and its amendments or of the Articles and Bye-Laws of the Company.

3- عند إجراء تدقيقنا ، سنكون على بينة من إمكانية وجود التلاعب، ولكن يجب أن يكون معلوما أن مثل هذا التدقيق لا يمكن الاعتماد عليه لتأكيد اكتشاف التلاعب وهو ليس مصمم أساسا ولا يمكن الاعتماد عليه لإظهار الاختلاسات أو أية أعمال غير نظامية مع العلم بأن فحصنا قد يؤدي إلى اكتشافها. علما بأنه إذا تم اكتشاف عمليات مشبوهة فإننا نتعهد بأن نطلع الإدارة العليا المختصة في الشركة بذلك.

4- بصفتنا مدققي حسابات فإنسا غير مسؤولين عن تحضير الحسابات ولاعن حفظ السجلات المحاسبية للشركة.

خالوصول إلى رأينا فإننا سوف نأخذ بالاعتبار الأمور
التالية والتي يتضمنها تقريرنا:

1-5 مدى حفظ الشركة لسجلات محاسبية منظمة بصورة أصولية.

2-5 مدى مطابقة القوائم المالية للشركة مع السجلات المحاسبية لها ومع تقرير مجلس الإدارة.

 3-5 مدى حصولنا على كافة المعلومات والإيضاحات التي نرى ضرورة الحصول عليها لغرض تدقيقنا للحسابات.

4-5 فيما إذا كان قد تبين لنا أثناء فترة إجراء تدقيقنا أية مخالفات ظاهرة لأحكام قانون الشركات رقم 22 لسنة 1997 وتعديلاته أو أحكام النظام الأساسي للشاركة.



#### Page 3

**6.** The work we shall do to enable us to form the opinion referred to in #2 above will include:

6.1 Keeping under review the system of bookkeeping, accounting and internal control of the Company.

6.2 Making such tests and inquiries as we consider necessary for the purpose of our audit. Those tests will, inter-alia, apply to:

6.2.1 The day-to-day operations of the business 6.2.2 The verification of assets and liabilities.

7. It is our practice to bring to the attention of the management, usually in writing, any material weaknesses in, or observations on, the system of internal control of the Company, that arise from our work in #6 above. You will appreciate, however, that the establishment and maintenance of an adequate system of internal control remains the responsibility of management.

#### Fees:

8. Our fees are based upon the degree of responsibility and skill involved and the time necessarily occupied on the work. Our fees for professional services in connection with the audit of your Company for the year ending December 31, 2024 as described in # 2-7 above and issuing review report for the Company's intriem financial statements and issuing separate audit report for AGP International Holdings Pte Ltd, Gas Entec Co. Ltd and Issa Haddadin & Partners for the year ended December 31, 2024, are JD 500.

9. Our audit fees do not include the following:

9.1 The cost of any accountancy assistance you may require from us, as distinguished from auditing your accounts.

6- ان العمل الذي سوف نقوم به التمكيننا من تكوين رأينا
المشار إليه في البند رقم 2 أعلاه سوف يتضمن:

6-1 مراجعة نظام مسك الدفاتر والنظام المحاسبي ونظام الرقابة الداخلية للشركة.

2-6 إجراء الاختبارات والاستفسارات التي نرى ضرورتها لغيرض تدقيقنا للحسابات . سيتم تطبيق هذه الاختبارات على:

1-2-6 بعض العمليات اليومية للعمل. 2-2-6 التحقق من الموجودات والمطلوبات.

7- أنه من عادتنا أن نلفت انتباه الإدارة، بشكل خطي عادة، إلى أية نقاط ضعف هامة أو أية ملاحظات على نظام الرقابة الداخلية الشركة التي قد نتج عن عملنا المذكور بالبند رقم 6 أعلاه ومع ذلك فانه تجدر الإشارة إلى أن مسؤولية وضع وحفظ نظام مناسب للرقابة الداخلية تبقى مسؤولية الإدارة.

## الأتعاب:

8- ان أتعابنا مبنية على أساس درجة المسؤولية والمهارة المستخدمة والوقت اللازم صرفه على العمل. ان أتعابنا للخدمات المهنية المتعلقة بتدقيق الحسابات لشركتكم للسنة المنتهية في 31 كانون الأول 2024 كما تقرير مراجعة حول القوائم المالية المرحلية للشركة وإصدار تقرير تدقيق منفصل حول القوائم المالية لشركة ليه جي بي انترناشونال هولدينجز بي تي اي ليمتد وشركة غاز انتيك لمتد وشركة عيسى حدادين وشركاه للسنة المنتهية في 31 كانون الأول 2024 هي 500 دينار أردني.

9- ان اتعاب التدقيق لا تشتمل على ما يلي:
1-9 تكلفة أية مساعدة محاسبية قد تطلبونها منا تختلف عن خدمات تدقيق حساباتكم





### Page 4

- 9.2 Out-of-pocket expenses incurred directly in connection with the above work. These expenses would include, but not necessarily be restricted to, travel expenses, accommodation living and transportation allowances of our staff.
- 9.3 The cost and expenses of any other auditors who may be retained by you in respect of self-accounting units.
- 10. Our fees for #9.1 #9.2 above are calculated on an hourly basis, valued at our current scale of rates, and billed, when the work is performed.
- 11. As is normal for this type of work, we will bill you for these fees, mentioned in #8 above on the basis of 50% of fees upon signing, 20% upon issuing the draft financial statements, and the balance together with actual out-of-pocket disbursements upon our report delivery. We would be grateful if you would, upon approving these terms, make a payment to us on account of JD 250.

## General Terms:

12. Although we will furnish you with the required annual accounts and audit report, the responsibility for filing the required copies thereof, together with your annual Directors' report, with the concerned Ministries within the deadline prescribed, is that of your Company.

9-2 المصاريف النثرية المتكبدة مباشرة بما يتعلق بالعمل المذكور أعلاه قد تشتمل على ما يلي من مصاريف نذكرها على سبيل المثال وليس الحصر: مصاريف سفر ، بدلات سكن ومعيشة وتنقلات لموظفي مكتبنا .

9-3 تكلفة ومصاريف أي مراقب حسابات آخر قد تعينوه فيما يتعلق بأية وحدات محاسبية أخرى مستقلة.

10- ان أتعابن البنود رقم 9-1 و9-2 المذكورة أعلاه ستحتسب على أساس الساعات مسعرة حسب جدول الأسعار النافذ المفعول بحينه وسيتم اصدار الفواتير بها عند تنفيذ العمل.

11- كما هو العرف في مثل هذا العمل، سنقوم بإصدار الفاتورة لكم عن هذه الأتعاب المذكورة في البند رقم 8 أعلاه على أساس 50% من الأتعاب عند التعيين، 20% عند اصدار مسودة القوائم المالية ويصرف لنا باقي الرصيد بالإضافة إلى المصاريف النثرية الفعلية، ان وجدت، عند تسليم تقريرنا. وإننا نشكر تفضلكم، عند موافقتكم على هذه البنود، بإصدار دفعة لنا تحت الحساب بمبلغ 250 دينار أردني.

#### بنود عامة:

12- بالرغم من أننا سنزودكم بالحسابات السنوية المطلوبة مع تقرير مدققي الحسابات، فان مسؤولية تقديم النسخ المطلوبة بالإضافة إلى تقرير أعضاء مجلس الإدارة السنوي إلى الوزارات ذات العلاقة (وذلك ضمن الفترة المسموح بها هي مسؤولية شركتكم.



13. Our work papers, which remain our property, will be available by special arrangement for reference by your representatives at our office during normal business hours, upon the request of your Board of Directors' and after our approval.

14. We will be grateful if you will kindly sign both copies of this letter in the place indicated below, and return one of them to us at your earliest convenience.

13- ان أوراق عملنا، والتي تبقى ملكنا الخاص، ستكون متوفرة بموجب ترتيب خاص لاطلاع أحد ممثليكم عليها في مكتبنا وخلال ساعات العمل العادية، بناء على طلب مجلس ادارتكم، وبعد موافقتنا.

14- نرجو تفضلكم بتوقيع كاتي النسختين من هسن المحدد العقد فسي المكان المبين أدناه، واعادة احداهما الينا في أقرب فرصة ممكنة.

وتفضلوا بقبول تحياتنا ، Very truly yours,

المحاسبون العصريون لتدقيق الحسابات

Modern Accountants Modern Accountants

> A member of Nex13 م نمت المhtteranational

ا بِنْسُوكَا لَمُنْهُ جَمِّ وَجُهُ الْنُفُوفُ الْسُونِالَ وَنَّ هولدینجز بی تی ای لیمند وشرکهٔ غاز انتیك لمند وشرکه عیسی حدادین وشرکاه

Agreed and accepted for and on behalf of AGP International Holdings Pte Ltd, Gas Entec Co. Ltd and Issa Haddadin & Partners

التوقيع وحمم الشركة الرسمي

Signature and Company Stamp